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Saker til behandling 

1/23 Høring om kysttorsk og havdeling i fisket etter torsk nord for 
62°N 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 26.01.2023 1/23 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Saken legges fram uten innstilling. 
 
 
Møtebehandling 
Forslag: 

1.  Fartøy på 21 meter største lengde eller mer må fiske etter torsk utenfor 
grunnlinjene. 

Endres til: Fartøy på 28 meter største lengde eller mer må fiske etter torsk 
utenfor grunnlinjene.  

2. Fartøy på 28 meter største lengde eller mer må fiske etter torsk utenfor 4 
nautiske mil av grunnlinjene. 

Endres til: Fartøy som fryser fangst om bord må fiske etter torsk utenfor 4 
nautiske mil av grunnlinjene. 

3. Det innføres forbud mot å ha om bord mer enn to lengder á 9 kveiler 
snurrevadtau á 220 meter ved fiske innenfor 4 nautiske mil av grunnlinjene. 

Pkt. 3 strykes. 

4. Forbudet mot å fiske torsk innenfor fjordlinjene endres til å gjelde for fartøy 
over 11 meter største lengde (ned fra 15 meter). 

Punktet 4 strykes (beholdes på 15 meter) 

5. Minstemålet for torsk økes til 55 cm innenfor 4 nautiske mil av grunnlinjene. 

Pkt. 5 blir stående på 44 cm (dagens krav) 

Pkt. 6 – ingen endringer. 

Pkt. 7 – ingen endringer. 
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8. Minste tillatte maskestørrelse i garn økes til 168 mm ved fisket etter torsk nord 
for 62°N. 

Pkt. 8. Beholde dagens minstemål 156 mm (punktet strykes) 

9. Ved fiske etter torsk med snurrevad skal det være kvadratmasker i fiskeposen 
med en maskestørrelse på minst 140 mm nord for 62°N innenfor 4 nautiske 
mil av grunnlinjene. 

Pkt. 9 Minst 125 mm (beholdes som dagens) 

Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Pkt. 1 - Fartøy på 28 meter største lengde eller mer må fiske etter torsk utenfor 
grunnlinjene. 

Pkt. 2 -  Endres til: Fartøy som fryser fangst om bord må fiske etter torsk utenfor 4 
nautiske mil av grunnlinjene. 

Pkt. 3 – Strykes 

Pkt. 4 – Strykes (Beholdes dagens ordning på 15 m) 

Pkt. 5 – Stykes (Beholde dagens minstemål på 44 cm) 

Pkt. 8. – Styrkes (Beholde dagens minstemål 156 mm)  

Pkt. 9 – Strykes (Beholde dagens ordning minst 125 mm) 
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2/23 Høring - Evaluering av statsforvalternes geografiske inndeling 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 26.01.2023 2/23 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Saken legges fram uten innstilling. 
 
 
Møtebehandling 
Forslag: 
Da Finnmark fylke ble sammenslått med Troms fylke innebar det også at 
statsforvalterembedene i de to fylkene ble sammenslått.   
  
Stortinget har nå vedtatt at Troms og Finnmark fylkeskommune skal deles opp igjen, 
slik at Finnmark fylkeskommune igjen blir egen fylkeskommune. Berlevåg kommune 
mener en naturlig konsekvens av dette vedtaket er at man starter prosessen med å 
splitte opp Statsforvalterembedet, slik at fylkeskommunen og statsforvalterembedet 
har samme regionale inndeling.  
  
Berlevåg kommune mener videre det er viktig å sikre en organisering av 
statsforvalterembedet som gjør at man reelt sikrer sivil tilstedeværelse og 
beslutningsmakt i Øst-Finnmark. Den aktuelle sikkerhetspolitiske situasjonen har 
aktualisert dette. 
 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Da Finnmark fylke ble sammenslått med Troms fylke innebar det også at 
statsforvalterembedene i de to fylkene ble sammenslått.   
  
Stortinget har nå vedtatt at Troms og Finnmark fylkeskommune skal deles opp igjen, 
slik at Finnmark fylkeskommune igjen blir egen fylkeskommune. Berlevåg kommune 
mener en naturlig konsekvens av dette vedtaket er at man starter prosessen med å 
splitte opp Statsforvalterembedet, slik at fylkeskommunen og statsforvalterembedet 
har samme regionale inndeling.  
  
Berlevåg kommune mener videre det er viktig å sikre en organisering av 
statsforvalterembedet som gjør at man reelt sikrer sivil tilstedeværelse og 
beslutningsmakt i Øst-Finnmark. Den aktuelle sikkerhetspolitiske situasjonen har 
aktualisert dette. 
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3/23 Høring - Raggovidda vindkraft tredje byggetrinn 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 26.01.2023 3/23 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Saken legges fram uten innstilling. 
 
 
Møtebehandling 
Forslag: 
Berlevåg kommune viser til NVEs høringsbrev av 24. november 2022 vedrørende 
ovennevnte sak.  
 
Berlevåg kommune har forståelse for den foreslåtte flyttingen av planområdet for 
Raggo 3. Kommunen noterer seg at initiativet til flytting av planområdet for tredje 
byggetrinn kom fra reindriftsnæringen og kommunen er naturligvis positiv til at de 
ulike næringene finner fram til gode løsninger for sameksistens. Kommunen har 
samtidig noen bekymringspunkter i forbindelse med flytteforslaget.  
 
Flytting av Raggo 3 vil medføre at en større del av det samlede arealet for 
vindparken vil være innenfor nedbørsfeltet til kommunens hovedvannkilde i 
Løkvikdalen. Dette vil i seg selv være med på å øke risikoen for forurensning av 
drikkevannskilden. 
 
Som kommune er vi forpliktet gjennom bl.a. vanndirektivet og vannforskriften til å 
sikre god vannkvalitet, gjennom å redusere faren for forurensning, avskaffe 
avfallsdumping og begrense utslipp av farlige kjemikalier. 
 
Våre bekymringer er knyttet til evt. uønskede hendelser/havari på utstyr, herunder 
havari på selve vindmøllene. Hva vil resultatet kunne være om en vindmølle skulle 
ramle over og forurense nedslagsområdet for drikkevannskilden til Berlevåg 
kommune? Selv om sannsynligheten for dette er svært liten, så savner kommunen 
en tilstrekkelig konsekvensutredning av slike hendelser. En vindmølle inneholder 
hydraulikkolje og lekkasje etter en vindmøllekollaps vil kunne påvirke, forurense 
og/eller forringe kvaliteten på vannet i Løkvikdalselva og dermed forurense vår 
drikkevannskilde. Dette vil i verste fall gå ut over våre innbyggeres helse og dessuten 
ramme fiskeindustrien.  
 
Forurensning av vannet i Løkvikdalselva vil også være en trussel mot 
naturmangfoldet i området, særlig den viktige sjørøyestammen i Storelva. 
Sjørøyestammen i Storelva har en positiv utvikling og er viktig for økosystemet så vel 
som for kommunens mange hobbyfiskere. Tiltak som setter sjørøyas livsgrunnlag i 
fare må derfor unngås.  
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Berlevåg kommune ønsker en beskrivelse av hvilke tiltak/sikringsmetoder som vil 
benyttes for å hindre hendelser, samt en beskrivelse av tiltak som må iverksettes, 
dersom det verste scenario skulle skje.   
Beskrivelsene må også være førende for planlegging, utbygging og drift av 
vindmølleparken. 
 
Tilleggsforslag fra Asbjørn Jakobsen: Undersøkelse om grunnvannsboring bør være 
et alternativ før evt. flytting av Raggo 3. 
 
 
Votering 
Vedtatt 8 (AP, frievelgere, 1 Høyre) mot 5 (Høyre, SV) avgitt for Asbjørn Jakobsen 
tilleggsforslag.  
 
Vedtak  
Berlevåg kommune viser til NVEs høringsbrev av 24. november 2022 vedrørende 
ovennevnte sak.  
 
Berlevåg kommune har forståelse for den foreslåtte flyttingen av planområdet for 
Raggo 3. Kommunen noterer seg at initiativet til flytting av planområdet for tredje 
byggetrinn kom fra reindriftsnæringen og kommunen er naturligvis positiv til at de 
ulike næringene finner fram til gode løsninger for sameksistens. Kommunen har 
samtidig noen bekymringspunkter i forbindelse med flytteforslaget.  
 
Flytting av Raggo 3 vil medføre at en større del av det samlede arealet for 
vindparken vil være innenfor nedbørsfeltet til kommunens hovedvannkilde i 
Løkvikdalen. Dette vil i seg selv være med på å øke risikoen for forurensning av 
drikkevannskilden. 
 
Som kommune er vi forpliktet gjennom bl.a. vanndirektivet og vannforskriften til å 
sikre god vannkvalitet, gjennom å redusere faren for forurensning, avskaffe 
avfallsdumping og begrense utslipp av farlige kjemikalier. 
 
Våre bekymringer er knyttet til evt. uønskede hendelser/havari på utstyr, herunder 
havari på selve vindmøllene. Hva vil resultatet kunne være om en vindmølle skulle 
ramle over og forurense nedslagsområdet for drikkevannskilden til Berlevåg 
kommune? Selv om sannsynligheten for dette er svært liten, så savner kommunen 
en tilstrekkelig konsekvensutredning av slike hendelser. En vindmølle inneholder 
hydraulikkolje og lekkasje etter en vindmøllekollaps vil kunne påvirke, forurense 
og/eller forringe kvaliteten på vannet i Løkvikdalselva og dermed forurense vår 
drikkevannskilde. Dette vil i verste fall gå ut over våre innbyggeres helse og dessuten 
ramme fiskeindustrien.  
 
Forurensning av vannet i Løkvikdalselva vil også være en trussel mot 
naturmangfoldet i området, særlig den viktige sjørøyestammen i Storelva. 
Sjørøyestammen i Storelva har en positiv utvikling og er viktig for økosystemet så vel 
som for kommunens mange hobbyfiskere. Tiltak som setter sjørøyas livsgrunnlag i 
fare må derfor unngås.  
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Berlevåg kommune ønsker en beskrivelse av hvilke tiltak/sikringsmetoder som vil 
benyttes for å hindre hendelser, samt en beskrivelse av tiltak som må iverksettes, 
dersom det verste scenario skulle skje.   
 
Beskrivelsene må også være førende for planlegging, utbygging og drift av 
vindmølleparken. 
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